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Abstract (en)
[origin: CN115307661A] The invention relates to an assembly with a rotary encoder and a tolerance sleeve, comprising a rotary encoder (1), a
tolerance sleeve (2) and a body (3) housing the rotary encoder and the tolerance sleeve (2). The housing (1.21) has an outer wall which has
a special geometry. The main body (3) has a recess (3.1), the inner wall (3.11) of which is likewise specially shaped. The tolerance sleeve (2)
surrounds the housing (1.21) and is arranged in the recess (3.1) in such a way that the tolerance sleeve (2) is radially clamped.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Baugruppe umfassend einen Drehgeber (1), eine Toleranzhülse (2) sowie einen den Drehgeber und die Toleranzhülse
(2) aufnehmenden Körper (3). Das Gehäuse (1.21) weist eine Außenwandung auf, welche eine spezielle Geometrie aufweist. Der Körper (3) weist
eine Ausnehmung (3.1) auf, dessen Innenwandung (3.11) ebenfalls speziell geformt ist. Die Toleranzhülse (2) umschließt das Gehäuse (1.21) und
ist innerhalb der Ausnehmung (3.1) so angeordnet ist, dass die Toleranzhülse (2) radial geklemmt ist. (Figur 4)
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